



国际学生招生简章



一、学院简介

潍坊职业学院坐落在著名世界风筝都、中国优秀旅游城市——山东省潍坊市，分为奎文、滨海两个校区，校园占地2500余亩，建筑面积 47万平方米。学校有着六十多年的办学历史，是2001年7月经山东省人民政府批准组建的公办全日制普通高职院校。学校现设有信息工程、国际商务等10个全日制二级学院，设有国际教育学院等跨专业教学机构。开设“3+2”对口贯通分段培养本科试点专业3个，三年制高职专业52个。现有全日制在校生2万余人。学校连续三次获评全国高等职业院校“国际影响力50强”。

潍坊职业学院于2009年开始接收外国留学生，至今已有来自韩国、美国、俄罗斯、哈萨克斯坦等20多个国家六百余名留学生来校进修。



二、招生种类

汉语语言进修生，专科学历生。



三、课程设置及修读时限、要求

1.汉语语言进修班开设：国际汉语综合课、汉语口语课、汉语听力课、汉语读写课、中国文化课与HSK4级辅导课，学习时限为1-2年。

2.学校招收：国际贸易实务、园林技术、机电一体化、汽车制造与装配技术、计算机应用技术、物流管理等专业的学历留学生。学历学习者需先进行语言预科学习，通过HSK4级后方可进入专业班级进行专业学习。学历生的学习时限一般为3年。





四、申请条件

1.基本条件：品行端正，身体健康，年满18周岁，具有高中毕业或以上学历的持有外国护照的非中国籍公民，遵纪守法，有一定的经济基础。

2.成绩要求：我校将结合申请者的最高学历修读成绩择优录取。

五、申请时间

每年3月1日至7月30日。

六、申请方式

个人申请，申请邮箱：wzgjch@163.com

七、申请所需材料

- 1.护照照片页扫描件
- 2.申请人简历
- 3.高中/大学毕业证、成绩单扫描件
- 4.电子版照片（白底，免冠，近期）
- 5.《潍坊职业学院留学生申请表》，签名后扫描
- 6.有工作经历的需提供盖章的工作证明
- 7.外国人体格检查记录
- 8.无犯罪记录证明

注意：所有材料均需提供中文翻译并扫描成JPEG格式文件

八、费用预算

报名费 300元

学费住宿费8000 元/年 (住宿双人间)

保险费 800元/年

水电费 600元/年

教材费、居留许可费、体检费等相关费用根据申请年度的相关政策规定确定。

九、联系方式

联系人：

刘老师（邮箱：1015345014@qq.com中英）

韩老师（邮箱：304701744@qq.com中俄）

通讯地址：中国山东省潍坊市东风东街8029号

联系电话：86-536-5135939

86-18053610638





潍坊职业学院
WEIFANG VOCATIONAL COLLEGE

Weifang Vocational College International Students Application Guide



I. About WFVC

Weifang Vocational College is located in the City of Weifang, Shandong Province, which is the World's Kite Capital and a tourism city in China. There are two campuses of Binhai and Kuiwen, covering an area of 1.6 km² with a building size of 0.5 km². WFVC is a public full-time vocational college approved by the People's Government of Shandong, enjoying a history of more than 60 years. The college consists of 10 full time schools, such as Information Engineering and International Business, and interdisciplinary institutes, such as International Education School, offering 52 diploma's programs and 3 bachelor's degree programs. There are over 20,000 full-time students at the college. WFVC had won the honorable title of National Top 50 of International Influence for 3 years in a row.

WFVC started to receive international students in 2009. Up to now, more than 600 students from over 20 countries such as South Korea, the US, Russia and Kazakhstan have studied here.



II. Types of Programs for International Students

1. Chinese language training program.
2. Diploma's programs.



III. Curriculum and Duration

1. Chinese language training program offers the courses of Comprehensive Chinese, Speaking, Listening, Reading, Writing, Chinese Culture and HSK4 training. Duration: 1-2 years.
2. Diploma's programs: international trade, garden technology, mechatronics, automobile manufacturing and assembly technology, computer application technology, logistics management. Candidates need to study Chinese language first. Only when you pass HSK4 can you start the professional study. Duration: 3 years.





IV. Application Requirements

1. Non-Chinese citizens, above the age of 18, and have graduated from high school or above.
2. The college will select the candidates based on their grades of the highest education.

V. Application Time :

Each year from March 1 to July 30.

VI. How to Apply :

Candidates should apply and send the documents through this email: wzgjch@163.com

VII. Supporting Documents

1. Passport;
2. Resume;
3. High school/university diploma and transcript;
4. Photo (white background, bareheaded);
5. International Students Application Form of Weifang Vocational College (signed);
6. Certificate of employment with official seal (for candidate who has work experience);
7. Physical examination record of foreigner;
8. Police clearance certificate.

All the documents need Chinese translation and softcopy in JPEG.

VIII. Fees

Application fee 300 RMB
 Tuition and accommodation 8000 RMB/year (double room)
 Insurance 800 RMB/year
 Utilities 600 RMB/year
 The fees of textbooks, residence permit application, physical examination and other expenses shall be determined according to the current policies.

IX. Contact Us

Ms. Liu (Email 1015345014@qq.com, Chinese/English)
 Mr. Han (Email 304701744@qq.com, Chinese/Russian)
 Address: 8029 Dongfeng East Street, Weifang, Shandong, China
 Telephone: 86-536-5135939, 86-18053610638

